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PROTOKÓŁ  Nr XXVII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 25 marca 2021 roku  

 

Na stan 15 radnych na sesji przy podejmowaniu uchwał obecnych było 15 radnych. 

 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 10
00

 i  trwały do godz. 13
45  

W sesji udział wzięli: 

- Radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

- Pani Mieczysława Brzoza – burmistrz Bobolic,  

- Pani Grażyna Wiater – zastępca burmistrza, 

- Pan Krzysztof Dziadul – sekretarz  gminy, 

- Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

- Pani Jolanta Stępień – Kierownik MGOPS w Bobolicach,  

- Pani Izabela Helman – Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach, 

- Pan Olgierd Żyromski – Polskie Sieci Elektroenergetyczne, 

- Pan Waldemar Lewandowski – Polskie Sieci Elektroenergetyczne.  

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek 

Łobocki, który przywitał wszystkich uczestniczących w obradach. Poinformował, że z powodu 

pandemii koronawirusa i w trosce o bezpieczeństwo dzisiejsza sesja ma nadal charakter zdalnego 

obradowania z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. Podczas prowadzenia 

obrad odbywać się będzie głosowanie imienne tj. radny wywołany opowie się co do swojego 

głosowania.  

Następnie Przewodniczący Rady sprawdził listę obecności.  

Radna Justyna Terlecka miała brak łączności przy sprawdzaniu listy obecności. Pozostali radni 

łączność bez uwag.  

Proponowany porządek obrad: 

1.  Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2.  Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 28.01.2021r. oraz 15.02.2021r.   

3.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

4. Informacja Polskich Sieci Elektroenergetycznych na temat planowanej budowy linii 400 kV     

Dunowo – Żydowo Kierzkowo – Piła Krzewina na terenie gminy Bobolice”. 
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5. Informacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach na temat działalności świetlic 

wiejskich w 2019 roku oraz podsumowanie pracy świetlic w 2020 roku.  

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Koszalińskiego na dofinansowanie zadania „Przebudowa i remont dróg powiatowych w 

ramach poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego”; 

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2021-2035; 

3) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok; 

     4) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki w 2022 roku; 

5) w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie  

z zezwoleń  na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży na terenie Gminy Bobolice za 2021 rok; 

6)  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/203/20 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia  

26 listopada 2020 roku, w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na nieruchomościach zamieszkałych 

położonych na terenie Gminy Bobolice;   

 7) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych;   

8) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bobolice w 2021 roku; 

9) w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Racjonalnie wydana złotówka” na lata 2021- 

2025; 

10) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji;    

11) w sprawie zmiany Statutu Gminy Bobolice; 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

8. Zakończenie obrad. 

 

Pani Burmistrz Mieczysława Brzoza poprosiła o wycofanie z  porządku obrad dzisiejszej sesji  

projektu  uchwały nr 5 w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców 

za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia  

w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Bobolice za 2021 rok.    



str. 3 
 

Radni jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęli wprowadzoną zmianę do porządku obrad.  

 

Nikt z radnych nie miał uwag.  

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z XXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia  

28 stycznia 2021 roku oraz z XXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia  

15 lutego 2021 roku.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Łobocki stwierdził, że protokół             

z XXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 28 stycznia 2021 roku oraz protokół  

z XXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 15 lutego 2021 roku były wyłożone  

do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, i na stronie BIP Urzędu 

Miejskiego. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz zaproponował przyjęcie 

protokołu z XXV i XXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez odczytywania.  

 

Protokół z XXV sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”, 

 

Protokół z XXVI sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”, 

 

Ad. 3. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami.  

 

 (ostatnia sesja 28 stycznia 2021 r., sesja nadzwyczajna 15.02.2021 r.) 

1. Program mieszkań SIM: 

* początek całej tej inicjatywy – nowej inicjatywy budowy mieszkań na wynajem z niskim 

czynszem sięga 2 listopada 2020 roku, kiedy to na mój wniosek razem z P. Wiceburmistrz 

spotkałam się z przedstawicielem KZN celem doprecyzowania założeń społecznej inicjatywy  

mieszkaniowej; 

* następnie w dniu 1 lutego 2021 roku w imieniu Gminy Bobolice podpisałam z KZN 

Porozumienie w sprawie współpracy w zakresie wspólnej realizacji inicjatywy mieszkaniowej, 

budowy tanich mieszkań na wynajem; 
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* na sesji nadzwyczajnej 15 lutego 2021 roku zostały podjęte uchwały dotyczące utworzenia przez 

Gminę Bobolice SIM „KZN Zachodniopomorskie” Sp. z o.o. z siedzibą w Koszalinie oraz 

uchwała w sprawie wniosku Gminy Bobolice o wsparcie finansowe ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na objęcie przez Gminę Bobolice udziałów w nowo tworzonej 

Spółce SIM; 

* po tej dacie dokładnie 17 lutego w imieniu Gminy wystąpiłam do Ministra Rozwoju, Pracy  

i Technologii z wnioskiem o wsparcie w gotówce tj. kwocie 3 mln zł na realizację ww. 

przedsięwzięcia. Środki te zgodnie z wytycznymi Gmina przekaże na wkład własny (pieniężny) 

na objęcie udziałów w tworzonej spółce SIM; 

* następnie w dniu 15 marca br. do Gminy wpłynęło pismo z KZN (z Warszawy) informujące  

o tym, że wniosek Gminy został zweryfikowany pozytywnie i została wydana dyspozycja wypłaty 

przez BGK gminie wnioskowanych środków; 

* w dniu 18 marca na specjalne – wydzielone na ten cel konto Gminy Bobolice wpłynęła kwota  

3 mln zł. Jest to maksymalne dofinansowanie, o takie też się staraliśmy, jednak zgodnie  

z wytycznymi minister mógł przyznać gminie kwotę do 3 mln zł; 

* zgodnie z ww. wnioskiem objęcie udziałów nastąpi w terminie 6 miesięcy od dnia otrzymanego 

wnioskowanego wsparcia (czyli ma nastąpić do 18 września br.). Jeśli nie nastąpi przekazanie 

tego wsparcia spółce SIM, Gmina ma obowiązek zwrócić należność łącznie z odsetkami 

ustawowymi liczonymi od dnia wpłynięcia tych środków na rachunek Gminy. Podstawa prawna 

art. 33 q. ust 1 i 2 Ustawy o tzw. SIM (ustawa z dnia 26.10.1995r. o niektórych formach 

popierania budownictwa mieszkaniowego); 

* w dniu 22 marca br. Gmina zgodnie z pismem i wytycznymi KZN przekazała szereg 

dokumentów dotyczących  działki, będącej własnością Gminy, na której to maja powstać budynki 

mieszkalne w ramach inicjatywy SIM (decyzja o warunkach zabudowy wraz z mapą, analizę do 

przygotowania decyzji wraz z mapą, wypisy i wyrysy z rejestru gruntów, zaświadczenie  

o przeznaczeniu działki w studium, decyzję podziałową wraz z mapą i wykaz zmian po podziale 

działki); 

* w dniu 24 marca przeprowadziłam rozmowę telefoniczną z obecnym na sesji nadzwyczajnej 

Jakubem Pyrzanowskim, przedstawicielem KZN, uzyskane informacje pragnę teraz Państwu 

przekazać; 
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* kolejne samorządy przystępują do tej inicjatywy i podejmują stosowne uchwały, obecnie jest to 

razem z Bobolicami 13 samorządów. W tym m.in. Złocieniec, Świdwin, Pyrzyce, Polanów, 

Barwice, Biały Bór, Połczyn Zdrój, Karnice, Trzebiatów. Docelowym założeniem spółki 

Zachodniopomorskie SIM z siedzibą w Koszalinie, żeby była rentowna ma być budowa ok. 1 tys. 

mieszkań. Na ten czas jest to około 1.200 mieszkań. KZN przygotowuje się do uruchomienia 

spółki, która ma zostać założona w maju br. Obecnie przez radców prawnych KZN analizowane 

są uwagi do Umowy Spółki wniesione przez samorządy. Niebawem ma się odbyć spotkanie z 

zainteresowanymi samorządami w sprawie ostatecznych zapisów Umowy. Zgłaszają się kolejne 

samorządy, ale to już będzie kolejny SIM. Bo zbyt duża Spółka SIM, to też niedobrze. Lada dzień 

będzie podpisana umowa założycielska Spółka SIM w województwie Warmińsko-Mazurskim 

oraz Wielkopolskim. Pan Pyrzanowski uważa, że trzecia w kolejności w Polsce będzie nasza 

spółka SIM.  

2. Dotacje dla organizacji pozarządowych 

Zmniejszenie wysokości dotacji na 2021 rok przez niektóre Gminy. Włodarze miasta Koszalina 

uznali, że dofinansowanie przyznają wstępnie na pół roku, a nie, jak to zazwyczaj bywało, na rok.  

Przykładowo dla Gwardii Koszalin przyznano kwotę 93 750 zł (rok temu na całe 12 miesięcy klub 

dostał 250 000zł). Kluby judo, Gwardia i Samuraj, dostały odpowiednio 30 i 20 tys. zł na 

„merytorykę” (w 2020 było to 80 i 55 tys. zł za cały rok). Zapaśniczy Klub Sportowy Koszalin 

otrzymał na pierwsze 6 miesięcy 26 250 zł, przy 70 tysiącach na 2020 rok. Koszaliński Klub 

Karate Kyokushin teraz ma od miasta 5 tys. zł na pół roku (15 tys. zł rok temu). Duże miasto tak 

ostrożnie i ze zmniejszonymi środkami podchodzi do dotacji na 2021 rok, ja natomiast 

zwiększyłam, a nie zmniejszyłam budżet na dotację dla „Mechanika” – zwiększyłam przypomnę 

Państwu, z 90 tys., które Klub otrzymał w 2020 roku do 140 tys. na obecny 2021 rok, czyli 

Mechanik otrzymał z budżetu Gminy Bobolice środki w wyższej wysokości o 50 tys. zł. A mimo 

to, na sesji Rady Miejskiej 23 grudnia 2020 roku, kiedy to odbywało się głosowanie nad budżetem 

Gminy z 15 obecnych radnych 2 zagłosowało „przeciw”, 1 osoba się „wstrzymała od głosu”. Tak 

przedstawionemu przeze mnie budżetowi, wyrażając tym sposobem swój sprzeciw przeciwko nie 

przyznaniu jeszcze większej niż 140 tys. zł dotacji dla Mechanika. Decyzja władz Koszalina 

potwierdza moją decyzję, a zasadność głosowania w tym wypadku przeciw przyjęciu całego 

ponad 46 mln budżetu Gminy na 2021 rok pozostawiam bez dalszego komentarza. 

3. Granty sołeckie. 
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Złożono 7 wniosków (Porost samodzielnie napisał wniosek - centrum ekologiczno -historyczne), 

pozostałe (6) wnioski przygotował pracownik gminy w uzgodnieniu z poszczególnymi 

sołectwami, tj.: 

a) Chmielno: "Doposażenie świetlicy  wiejskiej w Chmielnie" (stoły, stoliki, krzesła, zestaw 

szafek, dywan, pufy, siedziska) wartość: 10.078,19 zł, dofinansowanie: 10 tys zł, 78,19 zł 

wkład własny sołectwa, 

b) Chociwle: "Dwa w jednym - sportowy plac zabaw w Chociwlach" (2 urządzenia siłowni 

zewnętrznej: narciarz, odwodziciel) wartość: 10.541,10 zł, dofinansowanie: 10 tys zł, 541,10 

zł wkład własny sołectwa, 

c) Głodowa: "Ekologiczna świetlica w Głodowej" (modernizacja kotłowni i wymiana pieca na 

piec klasy 5 na ekogroszek) wartość: 10.011,65 zł, dofinansowanie: 10 tys zł, 11,65 zł wkład 

własny sołectwa, 

d) Kurowo: "Sportowo - rekreacyjne centrum wsi w Kurowie" (altana - drewniana wiata, grill 

ogrodowy, ogrodzenie, siatka na piłkochwyty, nasadzenia - tuje) wartość: 10.156 zł, 

dofinansowanie: 10 tys zł, 156 zł wkład własny sołectwa, 

e) Stare Borne: "Miejsce ekologiczne uczy i bawi" (kompostownik 1600 l, kosz modułowy do 

segregacji odpadów, 2 kosze na psie odchody, urządzenie siłowni zewnętrznej - Orbitrek, 

huśtawka - siedzisko bocianie gniazdo) wartość: 10.852,21 zł, dofinansowanie: 10 tys zł, 

852,21 zł wkład własny sołectwa, 

f) Świelino: "Wymiana bramek piłki nożnej na boisku w Świelinie" (2 profesjonalne zestawy 

bramek piłkarskich, cement, 2 szt. bramek treningowych przenośnych dla dzieci  

i młodzieży) wartość: 10.076,80 zł, dofinansowanie: 10 tys zł, 76,80 zł wkład własny 

sołectwa. 

Zostaliśmy zapytani przez UMWZ czy na pewno każdy wniosek ma charakter inwestycyjny - 

majątkowy. Po analizie 2 projekty uznano za niemajątkowe: Porost i Chmielno. Nie będą 

podlegały rozpatrzeniu. 

4. Szkolny Budżet Obywatelski 2020 – podsumowanie. 

15 marca br. zaprosiłam do urzędu uczniów klas: VIII Szkoły Podstawowej im. Jana Brzechwy  

w Kłaninie oraz VII Szkoły Podstawowej im. Henryka Sienkiewicza w Bobolicach na spotkanie 

podsumowujące I edycję Szkolnego Budżetu Obywatelskiego 2020. W spotkaniu uczestniczyli 

również dyrektorzy tych szkół oraz wychowawcy klas, będący jednocześnie koordynatorami 

projektów. 23 marca 2021 r. również w urzędzie również odbyło się spotkanie podsumowujące 
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klas: VIII Szkoły Podstawowej w Dargini i w Drzewianach: Przypominam zwycięskie projekty 

wybrane przez uczniów to: 

 

1. Szkoła Podstawowa w Dargini - Skok w przyszłość” – to modernizacja nawierzchni  

do skoku w dal. Kwota przeznaczona na projekt - 7.000,00 zł, 

 

2. Szkoła Podstawowa im. Jana Brzechwy w Kłaninie - „Sięgaj wysoko i …. i do celu” – 

projekt dotyczy wyposażenia boiska w  dwa kosze do gry w koszykówkę. Wartość projektu - 

5.000,00 zł, 

3. Szkoła Podstawowa w Drzewianach - „Wspólna zabawa w przyjaznej szkole” –

wyposażenie placu zabaw w sprzęt rekreacyjny do wspólnej zabawy: zestaw drewniany auto oraz 

huśtawka.  Wartość projektu - 5.000,00 zł, 

4. Szkoła Podstawowa im. Henryka Sienkiewicza w Bobolicach - „Miejsce relaksu”. – 

przedmiotem projektu jest zakup wyposażenia do wyznaczonej strefy, jaka ma służyć wyciszeniu 

dla ucznia w postaci wygodnych foteli, zieleni oraz odtwarzacza muzyki. Kwota przeznaczona na 

projekt to 12.000,00 zł. 

Uczniów i ich pomysły oraz sposób realizacji projektów, a także poszczególne szkoły pięknie 

wypromowały obie telewizje Koszalińska MAX oraz Szczecinecka GAWEX  

 

 

5. Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Świelino. 

W terminie do 26.02.2021 r. został złożony wniosek do PROW-u na zadanie pn. "Budowa 

świetlicy wiejskiej w miejscowości Świelino": 

wartość całkowita:  719.999,87 zł 

dofinansowanie (63,63%): 458.135 zł 

wkład własny:  261.864,87 zł, realizacja do końca grudnia 2022 r.  

Zakres rzeczowy (wartości brutto): 

Poziom "0" – fundamenty 102 479,82 

Stan surowy otwarty 133 636,28 

Stan surowy zamknięty 55 569,64 

Roboty wykończeniowe wewnętrzne 112 769,95 

Wyposażenie technologiczne, w tym m.in. meble 

kuchenne, lodówka, płyta indukcyjna, piekarnik, 

mikrofalówka, zmywarka, okap, 6 szt. stołów, 24 szt. 

51 429,12 
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krzeseł, lustra, wieszaki, kosze 

Roboty wykończeniowe wewnętrzne 57 383,33 

Zagospodarowanie terenu 22 031,75 

Instalacje elektryczne 91 432,37 

Instalacja fotowoltaiczna 38 179,14 

Instalacja kanalizacji 25 254,59 

Instalacja wodociągowa 15 054,13 

Instalacja wentylacji 14 779,75 

 

 

6. Rewitalizacja Parku Miejskiego „Na Skarpie” w Bobolicach. 

W dniu 3 marca br. złożyliśmy wniosek do ŚGD w ramach PROW-u na "Rewitalizację Parku 

Miejskiego "Na Skarpie" w Bobolicach". 

wartość całkowita: 164.372,76 zł 

dofinansowanie (53%): 87.117,00 zł 

wkład własny: 77.255,76 zł, realizacja do końca sierpnia 2022 r. (punkty za realizację operacji do 

12 m-cy). 

Zakres rzeczowy (wartości brutto): 

Strefa turystyczno - edukacyjna: tablice przyrodnicze 

"Labirynt", "Kostki wiedzy", 6 szt. tablic botanicznych 
komplet 1 14 499,99 

Strefa rekreacyjna - gier: stoliki z planszami do gry w 

Chińczyka, Szachy, stolik z ławeczkami 
komplet 1 11 000,16 

Strefa roślinności: 20 szt. tablic botanicznych, nasadzenia -  

perukowiec czerwony, perukowiec żółty, bez biały, bez 

fioletowy, bez żółty, hortensja, berberys, migdałek 

trójklapowy 

komplet 1 3 744,03 

Oświetlenie terenu - 5 lamp z oprawami LED komplet 1 52 228,51 

Monitoring - 6 punktów komplet 1 50 000,02 

Mała architektura - obelisk, tablica upamiętniająca miejsce 

historyczne, 2 szt. koszy do segregacji odpadów, 1 szt. kosza 

na odchody zwierzęce 

komplet 1 32 900,05 
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7. Bobolice bez smogu – Program „Czyste Powietrze”. 

Wstępnie wyraziłam zgodę na przystąpienie do porozumienia. Jednakże po otrzymaniu wzoru 

porozumienia i jego analizie uznałam, że zapisy porozumienia nakładają na gminę ogromny 

zakres działań od przygotowania wniosków przez jego rozliczenie  

i sprawozdawczość oraz odpowiedzialność za pozytywne rozliczenie. Zapisy porozumienia były 

nie równe; na gminę przerzucono prawie wszystkie obowiązki wynikające z realizacji  

i rozliczenia programu. Ponieważ Gmina Bobolice realizuje już duży program pomocowy  

w podobnym zakresie w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Zachodniopomorskiego 2014 -2020 – działanie 2.14 i 2.15 oraz biorąc pod uwagę bardzo duży 

zakres proponowanego gminie w porozumieniu działania i odpowiedzialności zdecydowałam  

o nie podpisaniu porozumienia, co oczywiście nie wyklucza w miarę naszej możliwości i wiedzy 

pomocy w pokierowaniu naszych mieszkańców do instytucji, które realizują ten program.  

 

8. II edycja konkursu „Twój Pomysł na Biznes”. 

 

To inicjatywa, która ma promować aktywne postawy i rozwój przedsiębiorczości  

w gminie Bobolice. Nagroda - udzielenie wsparcia osobom, które już posiadają konkretny pomysł  

na rozpoczęcie działalności, lecz brakuje im odpowiedniego zaplecza w postaci środków, lokalu, 

lub być może pewności siebie. Zadaniem uczestnika Konkursu jest napisanie biznesplanu 

dotyczącego własnego pomysłu na działalność gospodarczą lub też jej rozwinięcie o nowy, 

innowacyjny pomysł (produkt, usługę). Zwycięzcą Konkursu może wygrać nagrodę pieniężną w 

wysokości 10.000,00 zł na realizację planowanego przedsięwzięcia. Konkurs rozpoczął się  

1 marca 2021 r. i potrwa do 30.04.2021 r. Ogłoszenie wyników - 21.05.2021 r. Regulamin 

Konkursu jest dostępny na stronie internetowej www.bobolice.pl. Wraz z Fundacją Centrum 

Innowacji i Przedsiębiorczości w Koszalinie zapraszam na szkolenie w ramach konkursu pn. 

„Przekuj pomysł na realny biznes w Bobolicach! Czyli jak mądrze założyć własną działalność”. - 

Data szkolenia - 30 marca 2021 r. godz. 9.00 w Sali nr 5 Urzędu Miejskiego  

w Bobolicach przy ul. Ratuszowej 1.  

 

9. Przetargi/zamówienia: 

9.1. Przetarg nieograniczony pn. „Świadczenie usług odbioru, wywozu  

i zagospodarowania stałych odpadów komunalnych, zbieranych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych na terenie Gminy Bobolice w latach 2021 - 2022”. 

http://www.bobolice.pl/
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Ogłoszenie o zamówieniu zostało wysłane do publikacji w Dzienniku Urzędowym Unii 

Europejskiej w dniu 09.12.2020 r. Ogłoszenie o zamówieniu (ze względu na wartość) 

zamieszczono w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej. 

Termin składania ofert - 25.01.2021 r. W wyznaczonym terminie, tj. w dniu 25.01.2021 r. 

wpłynęła jedna oferta, tj.: 

 

Gdzie: 

KC – kryterium cena oferty, tj. średnia cena brutto za 1 Mg wszystkich odpadów, 

KR – kryterium raportowanie, 

KZ – kryterium  czas zakończenia realizacji usługi, 

KO – kryterium częstotliwość odbioru odpadów przez MPSZOK. 

Termin wykonania zamówienia obejmuje okres: do 31.12.2022 r. W dniu 11.02.2021 r. dokonano 

wyboru oferty najkorzystniejszej; Umowę z PGK Koszalin zawarto w dniu 01.03.2021 r. 

 

9.2. Postępowanie w trybie podstawowym: Udzielenie Gminie Bobolice kredytu 

długoterminowego w kwocie 720.000,00 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie zadania 

inwestycyjnego pod nazwą: „Przebudowa drogi powiatowej Nr 3501Z Świelino – Dargiń – 

Grzybnica – etap I”. 

 

Postępowanie ogłoszone zostało w dniu 04.03.2021 r. Termin składania ofert - 22.03.2021 r. 

W wyznaczonym terminie wpłynęły 2 (dwie) oferty, tj.: 

Numer 

oferty 
Nazwa (firma) i adres wykonawcy Cena – 100%  

1. 
Bank Gospodarstwa Krajowego Region 

Zachodniopomorski, ul. Tkacka 4, 70 – 556 Szczecin 

33.063,10 zł brutto 

 

Numer 

oferty 

Nazwa (firma) i adres 

wykonawcy 

Kryteria oceny ofert 

KC KR KZ KO 

1 

Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej Spółka z o.o. 

ul. Komunalna 5, 

75 – 724 Koszalin 

717,25 zł 

brutto 

dwa 

zestawy 

raportów 

do godz. 

17:00 

4 razy do 

roku 
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2. 
Powszechna Kasa Oszczędności Bank Polski Spółka 

Akcyjna 

ul. Puławska 15, 02-515 Warszawa 

44.896,71 zł brutto 

 

Zamawiający przeznaczył na realizację zadania kwotę 89.715,50 zł brutto. Termin wykonania 

zamówienia: od dnia podpisania umowy do 31.12.2026 r. Postępowanie trwa. 

 

9.3. Zapytanie ofertowe pn.: „Zakup wyposażenia do żłobka w ramach projektu 

„Pierwszy Żłobek Miejski w Bobolicach – równość dla rodziców w dostępie  

do zatrudnienia i rozwoju kariery””. 

 

Zadanie podzielone było na dwie części, tj.: 

Zadanie nr 1 – Zakup elektronicznego sprzętu do żłobka. 

Zadanie nr 2 – Zakup pomocy dydaktycznych i pozostałego wyposażenia. 

W dniu 10.03.2021 r. ogłoszenie dot. zapytania zostało zamieszczone w bazie konkurencyjności. 

Termin składania ofert - 18.03.2021 r. W wyznaczonym terminie  

na Zadanie 1 wpłynęło 6 (sześć) ofert a na Zadanie 2 wpłynęły 4 (cztery) oferty. 

Zadanie nr 1 

 

 

 

 

Numer/ 

numer 

oferty 

Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Cena oferty brutto 

1- 2 
CHEC – SPORT Anna Chęć, ul. Smołki 4, 41 – 700 Ruda 

Śląska 
34.750,00 zł 

2- 4 
GRUPA INVEST Sp. z o.o., ul. Giedlarowa 99a, 37 – 300 

Leżajsk 
34.141,80 zł 

3- 5 AVLPRO Sp. z o.o., ul. Matuszewska 20/131, 03 – 876 

Warszawa 

52.517,31 zł 

4- 6 Aktywnie w szkole Michał Grandyberg, Zawady 11D, 98 – 

235 Błaszki 

30.750,00 zł 

5- 7 
AM GASTRO S.C. Adam Rybicki, Maciej Dzierbanowicz, ul. 

Batalionów Chłopskich 13, 73 – 110 Stargard 
37.399,59 zł 

6- 8 Bawro, Barbara Wiśniewska, ul. Maczka 2/9, 56 – 400 

Oleśnica 

40.959,00 zł 
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Zadanie nr 2 

 

W dniu 22.03.2021 r. dokonano wyboru oferty najkorzystniejszej: 

- na Zadanie 1 -  oferta nr 2 złożona przez CHEC – SPORT Anna Chęć, ul. Smołki 4, 41 – 700 

Ruda Śląska. Cena oferty 34.750,00 zł brutto. 

- na Zadanie 2 – oferta nr 3 złożona przez Moje Bambino Sp. z o.o. Sp.k, ul. Graniczna 46, 93 – 

428 Łódź. Cena oferty 67.436,04 zł brutto. 

Termin wykonania zamówienia na każde Zadanie do 7 dni od dnia podpisania umowy. 

 

10. Przetargi na sprzedaż nieruchomości gminnych i dokumenty planistyczne. 

 

Sprzedaż działek: 

a) 28 stycznia został ogłoszony przetarg na działki Nr 285/18, 285/20, 285/21, 285/33 przy 

ul. Kwiatów Polnych – brak chętnych, dz. 209/2 obręb Łozice – przetarg unieważniony, 

b) 9 marca w wyniku przetargu ustnego ograniczonego dla właścicieli nieruchomości 

sąsiednich sprzedana została działka Nr 142/2 obręb nr 4 m. Bobolice, przy ul. Reja  

o pow. 148 m. kw. za cenę 6.600,00 zł, 

c) 16 marca bezskuteczne przetargi na dz. Nr 42/1 przy ul. Reymonta, obręb nr 4 m. Bobolice 

i dz. Nr 285/14 ul. Kwiatów Polnych, obręb nr 2  – brak chętnych, 

d) na dzień 8 kwietnia wyznaczony termin przetargu dz. Nr 613/6 przy ul. Brzozowej obręb 

nr 3 m. Bobolice, godz. 9.00, 

e) na dzień 9 kwietnia wyznaczony termin przetargu dz. Nr 466/5  przy ul. Jedności 

Narodowej  obręb nr 3 m. Bobolice zabudowaną parterowym budynkiem niemieszkalnym (były 

magazyn żywności, godz. 9.00. 

 

 

Numer/ 

numer 

oferty 

Nazwa (firma) i adres Wykonawcy Cena oferty brutto 

1- 1 
P.W.D. APEX, Strzałków ul. Kopernika 12, 97 – 500 

Radomsko 
50.934,30 zł 

2- 2 
CHEC – SPORT Anna Chęć, ul. Smołki 4, 41 – 700 Ruda 

Śląska 

56.825,00 zł 

3- 3 
Moje Bambino Sp. z o.o. Sp.k, ul. Graniczna 46, 93 – 428 

Łódź 

67.436,04 zł 

4- 4 
GRUPA INVEST Sp. z o.o., ul. Giedlarowa 99a, 37 – 300 

Leżajsk 

67.487,20 zł 
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Dokumenty planistyczne: 

a) wydano 7 decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego (w tym  

1 odmowna), 

b) wydano 14 decyzji o warunkach zabudowy (w tym 1 odmowna),  

c) w 2021 roku wpłynęło: 16 wniosków o wydanie decyzji o warunkach zabudowy,  

10 wniosków o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 

d) w 2021 roku wydano: 81 zaświadczeń o przeznaczeniu terenu w MPZP, 7 zawiadomień  

o nadaniu numeru porządkowego, 2 pozwolenia na korzystanie z przystanku 

w Bobolicach.  

 

11. Spotkania (posiedzenia) Rady Miejskiej w Bobolicach. 

 

11.02.2021 r. – zdalne spotkanie z radnymi dotyczące utworzenia Społecznej Inicjatywy 

Mieszkaniowej KZN Zachodniopomorskie w sprawie budowy budynków mieszkalnych  

z lokalami na wynajem przy ul. Polnej w Bobolicach.   

15.02.2021 r. – zdalna sesja nadzwyczajna w sprawie podjęcia uchwał dotyczących wyrażenia 

zgody na utworzenie Społecznej Inicjatywy Mieszkaniowej oraz zatwierdzenia wniosku  

o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa  

na sfinansowanie objęcia udziałów w SIM.  

16.03.2021 r. – spotkania z sołtysami Gminy Bobolice w Urzędzie Miejskim w Bobolicach  

z podziałem na dwa odrębne spotkania z zachowaniem reżimu sanitarnego. Spotkania dotyczyły 

omówienia projektu uchwały dotyczącego funduszu sołeckiego oraz szkolenie  

z zasad wydatkowania środków publicznych na działalność sołectw. W spotkaniach uczestniczyło 

15 sołtysów.   

18.03.2021 r. – zdalna wspólna Komisja Rady Miejskiej w Bobolicach. Głównym tematem 

spotkania było przedstawienie informacji na temat Polskich Sieci Elektroenergetycznych, 

omówienie projektów uchwał oraz sprawy bieżące zgłaszane przez radnych.   

 

12. Badania ankietowe odnośnie Portalu Seniora. 

MOPS Bobolice przeprowadził badanie ankietowe, które miało na celu zebranie przez nas ocen 

dotyczących przydatności i atrakcyjności przygotowanego specjalnie dla Seniorów narzędzia 

komunikacji, jakim jest funkcjonujący na stronie internetowej gminy od maja 2020 r. Bobolicki 

Portal Seniora. Za pośrednictwem tej ankiety chcieliśmy poznać opinie  

i oczekiwania dotyczące funkcjonalności, wyglądu i zakresu zawartych informacji na istniejącym 
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portalu. Ankieta była w pełni anonimowa. Ankieta  była dostępna on-line na Bobolickim Portalu 

Seniora, oraz w wersji papierowej w MGOPS, ośrodku kultury, bibliotece, w urzędzie miejskim  

w Bobolicach, wpłynęło około 60 ankiet. Badanie trwało do 12 marca a raport z badania zostanie 

przedstawiony pod koniec marca 2021 r. na Bobolickim Portalu Seniora. 

 

12.1. Spotkanie  z Kierownikiem Operacyjnym bobolickiej mleczarni (Stara Mleczarnia  

z Warszawy). 

 

W dniu 18 marca 2021 r. zaprosiłam do urzędu Pana Macieja Szukalskiego  

- Kierownika Operacyjnego naszej bobolickiej mleczarni, która działa  

obecnie pod nazwą Stara Mleczarnia z Warszawy. Rozmowa dotyczyła bieżącej sytuacji 

mleczarni, zatrudnienia - promocji i planów z tym związanych.  Pan Kierownik zapewnił że 

wkrótce na bobolicki rynek najpierw do sieci sklepów „Biedronka” a następnie do lokalnych 

sklepów wróci masło bobolickie, sery, śmietana, twaróg. Mleczarnia w dalszym  

ciągu zapewnia zatrudnienie dotychczas zatrudnionym pracownikom  

i w perspektywie czasu ma dojść do zwiększenia zatrudnienia. 

 

12.2. Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań 2021. 

Już 1 kwietnia rusza Narodowy Spis Powszechny Ludności i Mieszkań 2021. Tym badaniem 

statystycznym objęci są wszyscy zamieszkujący na terenie kraju. Jest to badanie obowiązkowe, 

któremu podlegają również wszyscy Polacy. Podstawową ścieżką spisu jest oczywiście samospis. 

W urzędzie Miejskim w Bobolicach zostanie uruchomione stanowisko do przeprowadzenia 

samopisu, a pracownicy Urzędu – członkowie gminnego biura spisowego, udzielą mieszkańcom 

informacji i wszelkiej pomocy w procesie jego dokonania. 

 

12.3. Dotacje: azbest (WFOŚiGW), budowa/modernizacja ujęć wody, przydomowe 

oczyszczalnie ścieków (środki gminne), zabytki (środki gminne). 

 Azbest (X edycja) – prowadzimy nabór ciągły, jednakże wnioski, które wpłyną do urzędu 

do końca marca zostaną ujęte w naszym wniosku o dofinansowanie z WFOŚiGW na rok 

2021. 

 Budowa/modernizacja indywidualnego ujęcia wody, przydomowa oczyszczalnia 

ścieków – nabór wniosków do końca marca 2021 r. Środki w budżecie gminy – 5.000,00 

zł. 
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 Zabytki - nabór wniosków do 30.04.2021 r. Środki w budżecie gminy - 5.000,00 zł. 

 

12.4. Darmowe akcje kastracji zwierząt. 

 

W okresie od 1 kwietnia br. do 15.10.2021 r. na terenie gminy zostanie przeprowadzona darmowa 

akcja bezpłatnej kastracji zwierząt (psy i koty) – akcja prowadzona jest przez  Gminę Bobolice 

oraz  Fundację ZWIERZ.  

Informacje otrzymasz: Straż Miejska Bobolice ul. Ratuszowa 1, 76-020 Bobolice, pok. nr 2, 

parter, tel. 664 494 872, 728 497468, Urząd Miejski Bobolice  

ul. Ratuszowa 1, 76-020 Bobolice, pok. nr 19, II p., tel. 94 345 84 26. Zabiegi wykonuje Gabinet 

Weterynaryjny Hubert Nawrocki - Plac Zwycięstwa 7, 76-020 Bobolice.  

 

12.5. 29 Finał Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy – Rekord 42.268,10 zł. 

 

12.6. Biblioteka na telefon. 

 

Jest to ważna informacja dla Czytelników biblioteki, jest możliwość zamawiania książek przez 

telefon. Jeśli nie możesz przyjść osobiście do biblioteki możesz zadzwonić pod numer  94 316 70 

10, a pracownicy biblioteki dostarczą książki pod wskazany adres. 

 

12.7. Jubileusze w 2021 roku. 

75 – lecie MGLKS Mechanik Bobolice, 

25 - lecie UKS Olimpia, 

25 - lecie Ośrodek Rehabilitacyjno - Postresocjalizacyjny w Darżewie Stowarzyszenie 

Solidarni PLUS, 

15 - lecie – Środowiskowego Domu Samopomocy ,,Odnowa” w Bobolicach. 

 
13. Ceny RIPOK. Regionalna Instalacja Przetwarzania Odpadów.  

Gmina Bobolice od 2014 roku jest uczestnikiem projektu pn.: "System gospodarki odpadami oraz 

budowa termicznego zakładu przekształcania odpadów dla miast i gmin Pomorza Środkowego - 

etap I". Wysokość cen za zagospodarowanie zmieszanych odpadów komunalnych i bioodpadów 

są niższe dzięki rekompensacie, niż dla pozostałych korzystających z instalacji w Sianowie. 

Zgodnie z zapisami umowy projektu, ceny mogą ulec corocznie zmianie od dnia 1 lutego.  

O wprowadzanych zmianach w cenniku Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej ma obowiązek 
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informować uczestników programu z wyprzedzeniem, a w przypadku podwyżek szczegółowo 

przedstawić zasadność wzrostu cen. Z końcem 2020 roku zgodnie z zapisami wspomnianej 

umowy PGK Sp. z o.o. złożyło oficjalne pismo dotyczące wzrostu cen za zagospodarowanie 

odpadów w Instalacji w Sianowie. W odpowiedzi złożyłam pismo - odpowiedź, w której 

wskazałam nasze uwagi i wątpliwości co do zasadności tych podwyżek. Uwagi gminy zostały 

również przekazane poprzez Miasto Koszalin, do firmy Varsovia Capitol, która to miała  

w obowiązku sprawować pieczę nad prawidłowością całego programu. W wyniku złożonych 

uwag Gminy Bobolice, skorygowano ceny za zagospodarowanie odpadów. I tak ceny za 

zagospodarowanie odpadów w Instalacji w Sianowie przedstawiają się: 

 

Lp Odpad Przedstawiona przez PGK 

cena brutto za 1 Mg 

Cena brutto za 1 Mg po 

uzgodnieniach  

1. Odpady zmieszane 501,34 501,34 

2. Bioodpady 277,61 170,26  

(mniej o 107,35 zł)! 
 

Ceny te obowiązują do dnia 12 maja 2021 roku. Jest to data końcowa projektu. Przyjmując cenę 

bioodpadów po cenie z korekty szacujemy, że zapłacimy w tym roku mniej o ok. 17 tys. zł. 

 

14. Wnioski popegeerowskie – brak informacji nt. rozstrzygnięcia.  

 
Złożyliśmy 3 wnioski o wsparcie w wysokości 4,5 mln zł dla miejscowości popegeerowskich  

Złożenie wniosków poprzedzone zostało skrupulatną analizą składanych w latach wcześniejszych 

zgłoszeń przez radnych i sołtysów oraz konsultacjami, które odbyły  

się z inicjatywy burmistrza w dniach 12 i 13 stycznia br. z radnymi i sołtysami gminy Bobolice. 

Wyłonione spośród wielu niezwykle istotnych zadań zostały 3 niżej wyszczególnione, tj. 

maksymalna ich ilość, które Gmina mogła złożyć, określona  

w Programie Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych dla miejscowości popegeerowskich. 

 

15. ROZBUDOWA PLACÓW ZABAW  

W marcu br. przygotowano dokumentację na doposażenie placów zabaw na rok 2021,  

tj. w miejscowościach Świelino, Dobrociechy, Stare Borne, Głodowa, Nowosiółki, Krępa oraz w 

Bobolicach przy ul. Plac Zwycięstwa na szacowaną łączną kwotę około 49.098,55 zł brutto. 

Zakończenie ww. przedmiotu zamówienia planowane jest na koniec maja br.  

 

         16. ROZBIÓRKA BUDYNKU GOSPODARCZEGO W M. KŁANINO 
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Gmina, na podstawie porozumienia zawartego z mieszkańcem Kłanina, w celu poprawy wjazdu 

OSP,  uzyskała pozwolenie na rozbiórkę budynku gospodarczego na dz. nr 167/3 obr. Kłanino, 

której wykonanie przewiduje się końca kwietnia br.  

 

17. HYDRANTY NA TERENIE GM. BOBOLICE 

Gmina Bobolice podjęła działania w sprawie przeglądów i stanu technicznego hydrantów 

zlokalizowanych na terenie naszej gminy w celu poprawienia warunków przeciwpożarowych oraz 

bezpieczeństwa w tym zakresie.  

 

18. DROGI WOJEWÓDZKIE NA TERENIE GM. BOBOLICE 

Wystosowano pismo do ZZDW o uregulowanie poniższych spraw: 

 stałej organizacji ruchu na drodze DW 205 w sprawie przejścia dla pieszych i zatoki 

parkingowej przy ul. 1-go Maja oraz wskazanie terminu posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 

Ruchu przy Marszałku Województwa Zachodniopomorskiego w Szczecinie, 

 niedrożnych przepustów na drodze DW 168 w m. Drzewiany oraz wskazanie terminu podjęcia 

prac w tym zakresie, 

 możliwości remontu drogi DW 168 na odcinku Górawino – Mostowo. 

Kontakt bardzo utrudniony w czasie epidemii COVID. 

  

19. PRACE UTRZYMANIOWE NA RZECE CHOCIEL 

 

Wystosowano pismo do PGW WP Zarząd Zlewni w Koszalinie o wskazanie terminu prac 

utrzymaniowych na rzece Chociel ze szczególnym uwzględnieniem obszaru miejskiego  

– ul. Reymonta, w celu usprawnienia lokalnych działań Gminy Bobolice. 

 

20. ODCINEK DROGI DARGIŃ – ŚWIELINO 

W związku z przeprowadzonym remontem drogi powiatowej na odcinku Dargiń – Świelino 

wystosowano pismo do Powiatowego Zarządu Dróg w Koszalinie  

o wprowadzenie oznakowania poziomego w postaci linii zewnętrznych i środkowej  

lub środkowej.  

21. Prezentacja budżetu Gminy na 2021 r. nacoidamojepieniądze.pl  
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Pani Burmistrz przedstawiła prezentację budżetu Gminy Bobolice na 2021 rok w formie 

internetowej prezentacji multimedialnej pn.”nacoidamojepieniadze.pl”. Prezentacja dostępna jest 

pod linkiem https://nacoidamojepieniadze.pl/budzet-gminy/bobolice/2021 

 

Radny Marek Golas powiedział, że sołectwo Kurowo również samo przygotowywało wniosek 

dot. grantów sołeckich, a pracownik Urzędu wysłał do Marszałka.  

 

Ad. 4. Informacja Polskich Sieci Elektroenergetycznych na temat planowanej 

budowy linii 400kV Dunowo - Żydowo - Piła Krzewina na terenie gminy 

Bobolice.  

Głos zabrała Burmistrz Mieczysława Brzoza, która powiedziała, że na wspólnym posiedzeniu 

komisji 18.03.br. takie ogólne informacje w tym temacie zostały radnym przekazane przez Panią 

Wiceburmistrz. Natomiast szczegóły będą przekazane przez przedstawicieli Polskich Sieci 

Elektroenergetycznych obecnych na sesji Rady Miejskiej w Bobolicach. Pani Burmistrz dodała, że 

zostaną przekazane radnym wydrukowane mapy.  

Następnie głos zabrał Pan Olgierd Żyromski Ekspert Centralnej Jednostki Inwestycyjnej  

z Polskich Sieci Elektroenergetycznych.  

Przedstawiona została prezentacja dotycząca budowy nowej linii energetycznej 400kV relacji 

Dunowo-Żydowo Kierzkowo-Piła Krzewina. Prezentacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Po przedstawionej prezentacji Pani Burmistrz zapytała jaki będzie koszt budowy 1 km takiej linii.  

Pan Olgierd Żyromski powiedział, że miarodajną informacją będzie wynik przetargu ogłoszony na 

budowę tej linii. Średnio koszt tego typu inwestycji to 3 mln zł za każdy kilometr.  

Pani Burmistrz zapytała jakich pytań, wątpliwości i niejasności firma może spodziewać się od 

mieszkańców, czego one mogą dotyczyć ? 

Pan Olgierd Żyromski powiedział, że trudnym momentem kiedy dochodzimy do rozmów  

o służebności przesyłu. Bo wiadomo, że kwestia własności wyceniania tego jakie są koszty dla 

właściciela gruntu, ustanowienia takiej służebności to są bardzo delikatne kwestie. Właściciele 

mają różne oczekiwania i wyobrażenia na ten temat, jest to bardzo delikatny i trudny moment do 

rozmowy. Podczas rozmów z właścicielami nigdy nie jest tak by wszyscy byli chętni i zgadzali się 

na powstanie inwestycji. Warto podkreślić, że mówimy o inwestycji celu publicznego, która  

z racji swojej rangi i potrzeb dla kraju ma dane przez ustawodawcę pewne ułatwienia, które mają 

zagwarantować to, że zostanie zrealizowana i to w terminie jaki został założony. Nie ma takiej 

opcji w prawie, która by przewidywała to, że sprzeciw pojedynczej czy grupy osób zatrzyma tę 

https://nacoidamojepieniadze.pl/budzet-gminy/bobolice/2021
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inwestycję. Narzędzia prawne jakimi inwestor został wyposażony przewidują, że będziemy  

w stanie zbudować te linie w założonym czasie. Jeżeli ktokolwiek z właścicieli nieruchomości nie 

dojdzie do porozumienia z firmą i nie zawrze przed rozpoczęciem budowy umowy o służebności 

przesyłu to dostęp do tych nieruchomości zostanie zagwarantowany w decyzji lokalizacyjnej 

wydanej przez właściwego terytorialnie wojewodę. Niedopięcie formalności dla którejkolwiek  

z działek do wybudowania inwestycji nie wstrzymuje tej inwestycji. W obecnym stanie prawnym 

wygląda to tak, że te roszczenia ze strony właścicieli nieruchomości pod adresem gestora sieci czy 

skarbu państwa (jeżeli chodzi o wynagrodzenie z tytułu służebności przesyłu) to zobowiązania 

przejmuje po zakończeniu inwestycji urząd wojewódzki (jeżeli do końca inwestycji nie dojdzie do 

dogadania się z właścicielem nieruchomości). 

Sekretarz Gminy Krzysztof Dziadul zapytał dlaczego taka inwestycja ma zostać przeprowadzona? 

Czy brakuje nam prądu, czy obecna sieć jest już stara?  

Pan Olgierd Żyromski powiedział, że sieć ma już swoje lata, cały ciąg liniowy od Koszalina do 

Piły funkcjonuje już prawie pół wieku, staramy się by niezawodnie działał, dbamy, 

konserwujemy, naprawiamy i on działa. Natomiast przyszedł moment kiedy należy myśleć  

o rozwoju tej sieci. Zapotrzebowanie na prąd w kraju było zupełnie inne kiedy ta linia powstawała 

w tej chwili standard jest już inny i konieczność zapewnienia dużych przepływów energii jest w 

całym kraju. To jest jedna z przyczyn, które spowodowały, że zastępujemy kluczowe połączenia 

właśnie nowymi liniami 400kV. Także zmieniły się kierunki przepływu energii. Jest szereg 

czynników dla których przeprowadzamy tę inwestycję.  

Pan Sekretarz zapytał czy to będzie linia naziemna czy podziemna ? 

Pan O. Żyromski powiedział, że będzie to dwutorowa linia przesyłowa napowietrzna. W tej chwili 

jest jednotorowa, dwutorowa będzie znacznie większa, wyższe słupy. W przypadku tego typu linii 

nie praktykuje się podziemnej formy budowy.  

Nie było więcej pytań.  

Pan Przewodniczący podziękował za przedstawienie wszelkich informacji Panu Olgierdowi 

Żyromskiemu oraz za udzielenie odpowiedzi na zadane pytania.  

 

Ad. 5. Informacja Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Bobolicach na temat 

działalności świetlic wiejskich w 2019 roku oraz podsumowanie pracy świetlic 

w 2020 roku.  

Pani Izabela Helman przedstawiła informacje w formie prezentacji, która stanowi załącznik do 

protokołu.  
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Radny Zbigniew Oleksiak powiedział, że jest pod dużym wrażeniem, jak osoba decyzyjna mówi  

o swoich pracownikach, działaniach bo w obecnej chwili rzadko się słyszy by przełożony tak 

mówił ciepło o pracownikach.  

Pani Dyrektor powiedziała, że jest jej bardzo miło i, że zostało to zauważone co powiedziała. 

  

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

Projekty uchwał przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Franciszek Łobocki.  

1) w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu 

Koszalińskiego na dofinansowanie zadania „Przebudowa i remont dróg powiatowych  

w ramach poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego”.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy. 

Wprowadzono autopoprawkę.  

 

Pan Zbigniew Oleksiak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Uchwała Nr XXVII/237/21 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”, 

 

(brak łączności z radną Justyną Terlecką)     

2) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Bobolice na lata 2021-2035 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy. 

Wprowadzono autopoprawkę.  

 

Pan Zbigniew Oleksiak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXVII/238/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, 
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3) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Skarbnik Beata Sempołowicz  

 

Pan Zbigniew Oleksiak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXVII/239/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,   

 

4) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki w 2022 roku.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Skarbnik Beata Sempołowicz.   

Projekt uchwały wynika z obowiązku ustawowego w zakresie decyzji organu 

stanowiącego „o utworzeniu” bądź „nie” funduszu sołeckiego w świetle ustawy o funduszu 

sołeckim. W dniu 16 marca 2021 roku odbyło się spotkanie  z sołtysami, gdzie został poddany pod 

głosowanie temat „tworzenia” bądź „nie tworzenia” w gminie Bobolice ustawowego funduszu 

sołeckiego w 2022 roku. W spotkaniu uczestniczyło 15 sołtysów. W wyniku głosowania nad 

projektem uchwały przeciw tworzeniu Funduszu opowiedziało się 14 sołtysów, za utworzeniem  

1 sołtys.   

Brak dotychczas tworzenia Funduszu sołeckiego w Gminie wynika z szeregu innych działań 

podejmowanych przez samorząd, w tym m.in.: 

1) tworzenie przez Gminę funduszu sołeckiego na zasadach  odpisu na 1 mieszkańca; 

2) wydatkowanie i przeznaczanie na sołectwa środków bezpośrednio finansowanych                 

z budżetu gminy na zadania, które kwalifikują się do przedsięwzięć ustawowego Funduszu 

3) niski wskaźnik zwrotu środków z budżetu państwa,  jako refundacja w następnych latach 

poniesionych wydatków  danego roku z 30% na 18,216% wydatków kwalifikowanych; 

4) funkcjonowanie budżetu obywatelskiego lub szkolnego w budżecie 

5) realizacja zadań na terenach wiejskich bezpośrednio z budżetu Gminy. 

 

   

Pan Zbigniew Oleksiak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXVII/240/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”, 
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5) w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/203/20 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 26 

listopada 2020 roku, w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty na nieruchomościach 

zamieszkałych położonych na terenie Gminy Bobolice.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Iwona Kot-Chmielewska podinspektor ds. 

gospodarki odpadami i rolnictwa.   

 

Podstawę ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi stanowi 

średniomiesięczne zużycie wody z nieruchomości zamieszkałej liczone za okres od 1 stycznia do 

31 grudnia roku poprzedzającego naliczenie opłaty, ustalone w oparciu o wskazanie wodomierza 

głównego, zalegalizowanego przez RWiK Spółka z o.o. w Białogardzie. 

Dokonanie korekty naliczenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi możliwe jest  

jedynie w przypadku otrzymania od przedsiębiorstwa wodno - kanalizacyjnego korekty ilości 

zużytej wody, która stanowi podstawę do ustalenia wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi.  

Na terenie gminy Bobolice miały miejsce przypadki, kiedy mieszkańcy danej nieruchomości 

zmieniali adres zamieszkania na terenie gminy Bobolice i dokonywali opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w nowym miejscu przy jednoczesnym ponoszeniu opłaty na 

nieruchomości dotychczas zamieszkiwanej.  

Aby uniknąć podwójnego naliczania tej opłaty na terenie gminy Bobolice, uznano za konieczne 

wprowadzenie do obowiązującej Uchwały Nr XXII203/20 Rady Miejskiej w Bobolicach z dnia 26 

listopada 2020 roku, zapisu pozwalającego skorygować wysokość opłaty. 

W Uchwale Nr XXII203/20 brak było również możliwości złożenia korekty w przypadku zgonu 

mieszkańca/mieszkańców. Dokonuje się więc zmianę zapisów, które umożliwią korektę w wyżej 

wymienionym przypadku. Jednocześnie wprowadza się zapisy dotyczące korygowania przypisu  

w przypadku odwrotnym, tj. narodzin dziecka/dzieci. 

W świetle powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione. 

 

Pan Zbigniew Oleksiak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXVII/241/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,    
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6) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za 

usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.   

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Iwona Kot-Chmielewska podinspektor ds. 

gospodarki odpadami i rolnictwa.   

Zgodnie z art. 6 ust. 1 ww. ustawy, właściciele nieruchomości, którzy pozbywają się z terenu 

nieruchomości nieczystości ciekłych, oraz właściciele nieruchomości, którzy nie są obowiązani do 

ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy (tzn. nie są objęci 

gminnym systemem zbierania), wykonując obowiązek pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych, są obowiązani do 

udokumentowania w formie umowy korzystania z usług wykonywanych przez uprawnione 

podmioty.  

Z kolei art. 6 ust. 2 nakazuje radzie gminy określić w drodze uchwały, górne stawki opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi, o których mowa w ust. 1. 

Z kolei z art. 6 ust. 4 ustawy wynika, że uchwała rady gminy, o której mowa, powinna określać 

górne stawki opłat w sytuacji, gdy odpady komunalne nie są zbierane i odbierane w sposób 

selektywny. 

Proponowane górne stawki opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych, przedstawiające się jak niżej: 

1)  216,00 zł brutto jeżeli został dotrzymany obowiązek selektywnej zbiórki odpadów, 

2) 432,00 zł brutto (dwukrotność stawki podstawowej), jeżeli nie został dotrzymany 

obowiązek selektywnej zbiórki odpadów 

zostały przygotowane w oparciu o ofertę złożoną na odbiór, transport i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych w gminie oraz naszą analizę.  

Natomiast górna stawka za usługę opróżnienia zbiorników bezodpływowych i transport 

nieczystości ciekłych, obecnie obowiązująca uchwała została podjęta ponad 9 lat temu, tj. w 2012 

roku, a stawki w niej wskazane to 16,00 zł/m3 na terenie miejskim oraz 25,00 zł/m3 na terenie 

wiejskim. Stawki nie były aktualizowane i w tej chwili nie ma firmy, która świadczy usługi za 

stawki z 2012 r. 

Dokonano analizy rynku lokalnego, tj. weryfikacji stawek stosowanych przez przedsiębiorców 

posiadających zezwolenie na wywóz nieczystości płynnych (8 firm na terenie gm. Bobolice)  

i ustalono, że ze względu na znaczną zmianę wielu czynników wpływających na cenę, tj. m.in. 

cena paliwa i robocizny, koszt zrzutu i zagospodarowania odpadu, rozległość terenów gminy, 

kosztów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej proponujemy stawkę 

maksymalną 60,00 zł/m3 wraz z transportem.  
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Ponieważ obecnie usługi te są świadczone są przez wiele firm mieszkańcy mają możliwość 

wyboru i negocjowania ustalonej maksymalnej stawki. 

W świetle powyższego podjęcie przedmiotowej uchwały jest uzasadnione. 

 

 

Uchwała Nr XXVII/242/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,   

 

7) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bobolice w 2021 roku.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Ireneusz Bielecki inspektor ds. komunalnych  

i ochrony środowiska.    

W związku z art. 11a ustawy o ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997 r. (tekst jednolity 

Dz. U. z 2020 r., poz. 638.) Rada gminy określa w drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, 

program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Stanowi 

to wypełnienie obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym zwierzętom przez gminę. 

W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad bezdomnymi zwierzętami 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Bobolice w 2021 roku, który stanowi 

załącznik do niniejszej uchwały. Reguluje on zasady opieki nad bezdomnymi zwierzętami  

i ograniczania problemu ich bezdomności poprzez zapobieganie nadmiernemu 

niekontrolowanemu wzrostowi populacji bezdomnych zwierząt oraz poszukiwanie dla nich 

nowych właścicieli. 

W ramach programu Gmina Bobolice realizuje następujące zadania: 

1. zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2. opiekę nad wolno żyjącymi kotami w tym ich dokarmianie; 

3. odławianie bezdomnych zwierząt; 

4. obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schroniskach dla zwierząt; 

5. poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6. usypianie ślepych miotów; 

7. wskazanie gospodarstwa rolnego w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt gospodarskich; 

8. zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadkach zdarzeń drogowych              

z udziałem zwierząt; 

W Programie wskazano również wysokość środków finansowych przeznaczonych na jego 

realizację oraz sposób ich wydatkowania, które zostały ujęte w planie finansowym budżetu Gminy 

Bobolice na rok 2021. 
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Zgodnie ze wskazaniami ustawy o ochronie zwierząt Projekt Programu został przekazany do 

zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi Weterynarii, zarządcom obwodów łowieckich, 

organizacjom społecznym, których statutowym celem jest ochrona zwierząt.  

 

Pan Mariusz Walaszczyk przewodniczący Komisji ds. Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

Radna Justyna Terlecka zwróciła uwagę, że w załączniku jest pomyłka pisarska powinien być rok 

2021, a jest 2020.  

 

Uchwała Nr XXVII/243/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,  

 

8) w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Racjonalnie wydana złotówka” na lata 2021-

2025.     

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.   

Zgodnie z art. 17 ust.2 pkt 4) ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej do zadań 

własnych gminy należy ,,podejmowanie innych zadań z zakresu pomocy społecznej wynikających  

z rozeznanych potrzeb gminy, w tym tworzenie i realizacja programów osłonowych”. Program 

osłonowy ,,Racjonalnie wydana złotówka” na lata 2021-2025  ma służyć zahamowaniu procesu 

dysfunkcjonalności osób i rodzin z terenu Gminy Bobolice oraz stanowić realne zabezpieczenie 

przed wydatkowaniem środków finansowych pochodzących ze świadczeń niezgodnie z ich 

przeznaczeniem, tym samym zapobiegać marnotrawieniu środków publicznych. 

 

Pan Hubert Karwowski przewodniczący Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia  

i Porządku Publicznego przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXVII/244/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,   

 

9) w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru 

deklaracji.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.   



str. 26 
 

Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Bobolicach realizuje zadanie wynikające                             

z ustawy o dodatkach mieszkaniowych z dnia 21 czerwca 2001 r. 

Zgodnie z art.7 ust.1e ustawy o dodatkach mieszkaniowych (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 2133 

z późn. zm.) „Rada gminy określa, w drodze uchwały, wzór wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzór deklaracji”. Zgodnie z art. 38 ustawy z dnia 10 grudnia 2020 r. o 

zmianie niektórych ustaw wspierających rozwój mieszkalnictwa (Dz. U. z 2021 r. poz. 11) 

 „W terminie do dnia 1 lipca 2021 r. Rada gminy podejmą uchwały, o których mowa w art.7 ust. 

1e w/w ustawy”. 

 

Pan Hubert Karwowski przewodniczący Komisji ds. Zdrowia, Opieki Społecznej, Bezrobocia  

i Porządku Publicznego przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXVII/245/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,   

 

10) w sprawie zmiany Statutu Gminy Bobolice.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Sekretarz Krzysztof Dziadul.    

W 2019r. Rada Miejska w Bobolicach podjęła uchwałę w sprawie przekształcenia Zakładu Usług 

Komunalnych i Oświatowych w Bobolicach w spółkę prawa handlowego pod nazwą Gminny 

Zakład Komunalny sp. z o. o. w Bobolicach. W związku z tym zakład ten stracił status jednostki 

budżetowej gminy i należy dokonać stosownych korekt statutu gminy.  

 

Pan Zbigniew Oleksiak przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów                 

i Rozwoju przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu. 

 

Uchwała Nr XXVII/246/21 została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”,   

 

Ad. 7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych.   

 

1. Radny Marek Golas -  złożył interpelację poprzez email do Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący potwierdził i przekazał interpelację Burmistrzowi.  

 

Ad. 8. Zakończenie obrad.  

Protokół sporządziła: Ewelina Szymańska  


